



How to get permanent download links and the activation code for your product

Thank you for purchasing a Best Service distributed download product at one of our worldwide retailers

1. Please visit www.bestservice.de/registration and log into your user account (register a new user account if necessary).
2. In your user account click on "**My products**", now on "**Register**", enter the Product **Registration Code (VSN-XYZ.....)** you received with your purchase and click "**Submit**".
3. In your product list you will now find permanent **download links** and the **serial number / activation code** for the registered product (also included in a confirmation email).

Detailed instruction for unpacking, installing, and activating the product is included in the download files (usually file 1/2).

In case of problems please feel free to contact support@bestservice.de directly.

Have fun!



Wie erhalte ich die permanenten Download Links und den Aktivierungscode für mein Produkt

Vielen Dank für den Kauf eines durch Best Service vertriebenen Download Produktes bei einem unserer Fachhandelspartner.

1. Bitte gehen Sie zu www.bestservice.de/registration und loggen Sie sich in Ihren User Account ein (falls nötig, bitte einen neuen Account registrieren).
2. Klicken Sie "**Meine Produkte**" auf der linken Seite und registrieren Sie über die Schaltfläche "**Registrierung**" Ihren Produkt **Registration Code (VSN-XYZ.....)**, den Sie in der Email erhalten haben. Klicken Sie „**Abschicken**“.
3. Das registrierte Produkt erscheint umgehend in der Produktliste und stellt Ihnen die permanenten **Download Links** bereit, ebenso Ihre (Aktivierungs-) **Seriennummer**, die Sie zusätzlich in einer Bestätigungs-Email erhalten.

Detaillierte Informationen zum Entpacken, Installieren und Aktivieren der Library sind in den Download Dateien enthalten (in der Regel File 1/2).

Im Falle eines Problems kontaktieren Sie bitte support@bestservice.de direkt.

Viel Spass!